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 בס"ד

 01.202429.( מתאריך ופרונטלי פרוטוקול ישיבת ועד )בזום 

 , אייל בן דוד בנג'י אקמן  ,משה ישרוף ,  אילן יעיש, דוד רוטר  , אהרן צוקר , פנינית אברך חברוני : וכחיםנ 

 מפקד היישוב  -שטייןסמ'פ, יניב  -, סימה רוזיליו, ברק הניג יו'ר ועדת בטחון  -מילטי לוינסון אורחים: 

 שלומית פורמנסקי, ,  ציונה שרוני חסרים: 

 חברי ועד, חבר מליאה  מוזמנים: 

מיקום  

 הישיבה: 

 29.1.2024 מתאריך:   טלי בן חור  :  נרשם ע"י מזכירות 

 

 

 נושאים 

 לו'ז  אחראי  החלטה

   נמנע נגד  בעד 

      ניתן סטטוס עובדים  -נים כועד . 1

2 . 
 -דואר 

עבודה מול מספר רב של גורמים, וניסיונות  לאחר שנה  של  
להחזיר את הדואר ליישוב, התקבלה הצעה של הדואר, הישוב  

₪ כל חודש, ויהיה אחראי על חלוקת חבילות ודואר   6000יקבל 
 בתיבות. 

ממתינים  לקבל    -החלוקה הינה  עבור חשמונאים וגני מודיעין 
 תשובה מגני מודיעין להפעלה משותפת או נפרדת.  

₪ לשם הפעלת   1500-כל יישוב יצטרך להוסיף כל חודש כ
 הדואר. 

הציגה בפני הועד את התלונות שעלו בתקופה האחרונה   -סימה
על הדואר, הפעולות שביצעה ואת החשיבות בניהול הדואר על ידי  

 היישוב. 
יה של התושבים לקידום הנושא ביחד עם  יהועד מעריך את העש 

 הועד. 
א  החלטה: מתוך הבנה כי הדואר הינו שירות חשוב לתושבים, ל

יתכן כי תושבים צריכים לסוע מחוץ ליישוב על מנת לקבל שירות  
לקדם את החוזה מול הדואר, במקביל לקבלת  בסיסי זה, על כן  

 יותר של השתתפות היישוב.  מדויקתשובות, הוצאת מכרז וחישוב 
 *הועברו לדואר הערות על החוזה. 
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3 
 -חון טסטטוס בי

  הגיע בשעה טובה. -5מבנה לחיילים ומכולה לחורף לעמדה . 1
 המבנה עובר שיפוצים ותיקונים לאחר ההובלה. 

 . נתנה סקירת עבודות קבלני תושבים ביישוב. 2
הזמינה את ברק להודות לו על    -. ועד היישוב וועדת ביטחון3

, מעבר לתפקידו כסמ'פ  7.10ההתגייסות למערך האבטחה החל מ
 ועל העבודה עם הנוער לטובת מערך הביטחון.  

העבודה במערך הצבאי   . הועד הכיר את יניב מפקד היישוב, 4
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 ביישוב תהיה מול יניב. 
 . ניתן סטטוס סד'כ ביישוב. 5

4 . 
לראשונה מיום הקמת היישוב,  התקיימה ביקורת    -ביקורת מים 

יתה טובה.  ההערות שנתקבלו, מלבד  ימים. סה'כ הביקורת ה
מוכרים והם יטופלו במסגרת החלפת מדי המים  , היו ד אח  נושא

 צפי לקבלת דוח סופי באפריל.  . שתבוצע השנה

     

5 . 
   -בנייה מתחת לאולם ספורט 

הקושי בקידום הפרויקט הינו נושא החניה. לאחר פגישה  
 שהתקיימה עם יועץ התנועה, הועלו אפשרויות נוספות.  

בישיבה נתנו הצעות למקומות חניה נוספים.  המידע הועבר  
 לחכ'ל. 

מ'ר,    500החלטה: המשך תכנון בנייה מתחת לאולם תהיה 
תתקבל על ידי הועד הבא לאחר קבלת תוכנית   -החלטה על מימון 

 כלכלית. 

 

7 

    

6 . 
 חינוך 

.  על פי הרישום הקיים כיום,  31.1.24-הרישום לגנים מסתיים ב
 גני חנ'מ.   2גנים +  3מספר הגנים בשנה הבאה יהיה ללא שינוי 

מי שירשם לגנים לאחר תאריך זה, השיבוץ יבוצע על ידי המועצה  
 על בסיס מקום פנוי. 

     

7 . 
 נוער 

 הקומונרית מעוניינת להמשיך לשנה נוספת. 
המועדון ממשיך לשמור על מצבו, יש תורנויות ניקיון וחלוקת  

 אחריות רואים תוצאות. 

     

8 . 
 דת

שבוע הבא יתקיים מפגש נוסף.  תקציבי דת   –נורא ת. בר1
מהמועצה קוצצו,  ויתכן ויש צורך בעדכון תקציב דת, על מנת  

 להמשיך במפגשים חשובים אלו. 
בוצעה פנייה לקידום תקן רב איזורי, רב ישוב יש קושי    -. תקן רב 2

 גדול יותר, למרות שהיישוב הוכנס לרשימה.  
 תשובות יתקבלו לאחר הבחירות.  

 נשלח מכתב ליור המועצה, וליור המועצה הדתית. 

     

 תושבים מוזמנים, תפוצה: נוכחים,  

 

 


